
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 24. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1388 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V). 

 

Spørgsmål nr. 1388:  

”Vil ministeren i forlængelse af Sundheds- og Ældreudvalgets samråd BC om evalue-

ring af den igangværende forsøgsordning med medicinsk cannabis oplyse, hvornår 

Lægemiddelstyrelsen forventer danske produkter på markedet?” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen er der indhentet bidrag fra Lægemiddelstyrelsen, som jeg kan 

henholde mig til: 

 

”Ansøgninger om produktoptagelse kan indeholde oplysninger om forretningsforhold 

af væsentlig økonomisk betydning for virksomheder. 

 

Lægemiddelstyrelsen udtaler sig derfor ikke om verserende ansøgninger om produkt-

optagelse i forsøgsordningen med medicinsk cannabis, herunder om hvorvidt disse 

omhandler optag af dansk dyrkede og fremstillede cannabisprodukter eller importe-

rede cannabisprodukter.  

 

Ligeledes kan vi ikke oplyse, hvor langt ansøgningerne er nået eller give et estimat 

over, hvornår disse forventes færdigbehandlet.  

 

Lægemiddelstyrelsen kan dog henvise til svar på spørgsmål nr. 1160 (Alm. del), som 

bl.a. indeholder oplysninger om hvilke elementer, der kan påvirke sagsbehandlingsti-

den.” 
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